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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 

 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného dňa 22.11.2019 
 
Prítomní poslanci:    Ing. Michal Ďurkech, Soňa Jantošová, Ing. Rastislav Kretík, Milan Kušnier , 
                                         Jana Muráňová, Ing. Tibor Slaninka, Bc. Vladimír Smatana, Juraj Urík, Ing. Michal                    
                                        Dodek 
                                                                  
Starosta obce:                Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:              Ing. Milan Kremeň 
 
Zápisom poverená :      Alena Francová  
 
Občania :                         Mgr. Božena Zigová, Mgr. Mária Ištóková 
 
 
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a  prítomných občanov. Konštatoval, že OZ je 
uznášania schopné, počet poslancov je 9.  Oboznámil poslancov s programom zasadnutia, Ing. Michal Ďurkech navrhol 
aby Mgr.Ištóková mohla vystúpiť skôr po bode 4. Iné doplňujúce návrhy k bodom programu neboli. Starosta dal hlasovať 
za návrh programu rokovania OZ. Poslanci návrh jednomyseľne schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo 
nasledovným schváleným programom: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Návrh na schválenie textu kroniky za rok 2018 
6. Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2019 
7. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2019 – rozpočtové opatrenia 
8. Návrh na úpravu výšky príspevku pri narodenie dieťaťa od 1.1.2020 
9. Návrh na úpravu miestnych daní od 1.1.2020 
10. Návrh na úpravu poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady od 1.1.2020  
11. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
12. Diskusia  
13. Záver 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.61/2019 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 2/ Určenie zapisovateľa,  návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol  páni Janu Muráňovú, Ing. Michala Dodeka a Ing. Michala Ďurkecha.  Za 
overovateľov zápisnice navrhol Soňu Jantošovú a Milana Kušniera. Zápisom poveril  Alenu Francovú. Dal hlasovať za 
predložené návrhy. 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu obce p. Muráňová. Konštatovala, že prijaté uznesenia sú 
splnené alebo sa priebežne plnia. Aktuálne sa eviduje ešte plnenie nasledovných uznesení: 12/2018, 43/2019,  53/2019, 
56/2019, 58/2019, 22/2011. Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. Starosta podal vysvetlenie k jednotlivým 
kontrolovaným uzneseniam nasledovne : 
12/2018 Zrušenie napojenia na cestu I/61 – v uvedenej veci nenastali zmeny, odpoveď z SSC Bratislava neprišla, spolu 
s právnikom sa pripravuje vypracovanie listu na Ministerstvo dopravy SR. 
43/2019 Odpadové hospodárstvo – starosta informoval poslancov o novom rozpracovanom  VZN o odpadoch, tiež 
o novom dodatku č.3 od firmy T+T, a.s. Žilina, ktorým zvyšujú cenu za odvoz odpadu. 
53/2019 VZN o zvýšení poplatku za pobyt v MŠ je už vypracované formou VZN, úloha splnená 
56/2019 body a) b) c) v uznesení sa plnia a začalo sa s realizáciou a bod d) zmierovacia výzva - tam sa vytýčili 
inžinierske siete a bude sa pokračovať na budúci rok 
58/2019 zmluva s OZ Morava krásna zem zatiaľ nie je uzatvorená, pripravuje sa uvoľnenie vhodných priestorov na 
prenájom 
22/2011 Rozbory hospodárenia za kalendárne štvrťroky – uznesenie sa plní 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.62/2019 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 3.10.2019 do dnešného dňa, čiže 22.11.2019. Od posledného 
rokovania OZ ubehlo len pár týždňov, preto mi dovoľte v krátkosti predstaviť najdôležitejšie udalosti zo života v našej 
obci za toto obdobie. 

Počas tohto obdobia sa v našej obci udialo niekoľko udalostí, ktoré je potrebné si pripomenúť. Napríklad takmer 
po dvoch rokoch od vybudovania zberného dvora a po problémoch s obstaraním a následným preplatením financií za 
techniku a stroje na zberný dvor sa toto tento mesiac podarilo a konečne mohlo dôjsť k podaniu žiadosti o platbu 
a preplateniu faktúr dodávateľom týchto strojov.  Zaujímavosťou je, že sme museli vyrubiť jednému z dodávateľov 
pokutu za neskoré dodanie stroja v zmysle kúpnej zmluvy a až, keď nám ju zaplatil, tak až potom sme mi mohli žiadať 
financie od riadiaceho orgánu, ktoré nám potom preplatili. Tiež ale treba pripomenúť, že sme museli zvýšiť naše 
spolufinancovanie zberného dvora, nakoľko zmluva o NFP nám bola schválená v roku 2017 a stroje na základe 
verejného obstarávania boli dodané až v roku 2019 a pri dvoch strojoch bola vyššia cena ako schválené oprávnené 
výdavky v zmluve o NFP, tak tento rozdiel sme museli zaplatiť z obecného rozpočtu. S potešením ale môžem povedať, 
že už máme všetky stroje dodané a plánujeme v januári otvoriť a využívať zberný dvor.  Dal som spracovať prevádzkový 
poriadok a žiadosť na OÚ odbor ŽP ohľadom zhodnocovania drobného stavebného odpadu a biologicky rozložiteľného 
odpadu. Rýchlym tempom pokračuje aj výstavba hasičskej zbrojnice, kde je potrebné ešte dokončiť sadrokartón, 
obklady a dlažby, vnútorné dvere, vymaľovanie priestorov a vonkajšie úpravy a prípojky plynu a elektroinštalácie. Po 
dvoch rokoch bol tento týždeň odovzdaný a daný do prevádzky aj nový most na ceste III/1960 pred Ing. Kremeňovou 
smerom na Dolinu. V zmysle uznesenia z predchádzajúceho rokovania OZ sme začali realizovať práce na 
protipovodňových opatreniach v obci. Zakúpili sme materiál, prenajatou technikou a vlastnými kapacitami začíname tieto 
opatrenia realizovať. K dnešnému dňu máme hotový priepust v časti Nádevsie pri RD p.Hudecovej. Do konca roka 
chceme ešte stihnúť takéto priepusty zrealizovať na Dráhach a na ceste k p.Piačkovej. Dokončili sme tento mesiac aj 
oddychový areál na bývalom kúpalisku, položením gumovej dlažby a výsadbou zelene. V šatniach TJ sa brigádnicky 
uskutočnili búracie práce starých sociálnych zariadení. Po otlčení obkladov za zistilo, že v havarijnom stave je komplet 
rozvod vody a tak sme sa rozhodli ho vymeniť, nakoľko na základe schválenej dotácie z Úradu vlády SR sa idú 
realizovať nové obklady a dlažby a výmena sanity. Tiež nám bola schválená dotácia z Ministerstva financií SR na opravu 
oplotenia miestneho cintorína vo výške 10 tis.€. Horšou správou ale je, že už 1,5 roka máme schválenú dotáciu 
a podpísanú zmluvu s Ministerstvom životného prostredia SR, ale žiaľ včera nám prišla informácia z riadiaceho orgánu 
SIEA, že nám odporúčajú zrušiť verejné obstarávanie a vypísať nové, ale žiaľ termín ukončenia sa nemení a to je 
polovica júna 2020... a nové obstarávanie môže opäť trvať aj pol roka. Tak teraz riešime čo zo vzniknutou situáciou. Zlé 
správy dostávame aj z oblasti životného prostredia a týka sa to konkrétne poplatkov za odvoz a likvidáciu odpadu, kde 
počas roka 2019 došlo k enormnému zvýšeniu nákladov obce (2x zvýšenie cien zberovou spoločnosťou). Ohľadom tejto 
problematiky sa uskutočnilo niekoľko pracovných stretnutí s návrhmi na úpravu systému, evidencie a cien odpadu. Zo 
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zistených skutočností a v zmysle zmluvných cien uzatvorených so zberovou spoločnosťou je zrejmé, že od 1.1.2020 
musí dôjsť k rapídnemu nárastu ceny poplatku za odpad pre občanov, ako to vyplýva z predložených výpočtov, nakoľko 
obec by nemala platiť za odpad od občanov. 

Vlastnými kapacitami (3 zamestnanci + 2 dohodári) realizujeme všetky ostatné práce v obci ako je napr. 
zametanie, hrabanie a odvoz lístia a čistenie uličných vpustí a žľabov. Vykonali sme aj pravidelnú údržbu a servis ČOV 
pri obecnej 11 bytovke, kde sme dali na jej prevádzku zaškoliť aj dvoch našich zamestnancov. Dvakrát sme mali 
poruchu obecnej Avie (batéria, nádrž a následne štartér), ktorú odstraňoval p.Kucharík, za čo mu patrí moja vďaka. 
Samozrejme musíme pravidelne udržiavať a opravovať drobné závady na všetkých obecných objektoch 
a priestranstvách. Keď už máme málo ľudí, tak aspoň pre tých čo máme zabezpečujeme aspoň potrebné vybavenie na 
ich prácu a preto sme zakúpili nové náradie pre potreby obce a to konkrétne aku skrutovač a elektrickú vŕtačku. 
Zabezpečili sme dovoz asfaltovej drte z Púchova a Dubnice pre potreby obce na spevnenie a opravy niektorých ciest 

Pracovníčky obecného úradu vykonávali agendu v zmysle náplne práce, začala sa fyzická inventúra obecného 
majetku, pripravujeme návrhy VZN o poplatkoch v MŠ, miestnych daniach ako i o poplatku za komunálne a drobné 
stavebné odpady. Samozrejme tiež finalizujeme rozpočet na rok 2020, ktorý predložíme na schválenie na budúce 
rokovanie OZ. Okrem týchto prác je v obci veľký stavebný ruch, absolvujem veľa stavebných a kolaudačných konaní, 
čím sa zvyšuje počet občanov v našej obci a naša obec sa rozrastá. Veď napr. k dnešnému dňu sa  tento rok v obci 
narodilo už 22 detí. Budúci rok pôjde do školy len cca 10 prváčikov, čím bude možné prijať len 10 nových žiakov do MŠ 
a tu už nastane problém, lebo žiadostí o našu MŠ bude omnoho viac. V MŠ prebehlo aj výberové konanie na riaditeľku 
MŠ, kde podala žiadosť len súčasná riaditeľka p. Adriana Živná. V najbližšej dobe bude potrebné riešenie personálnych 
otázok, ako napr. prijatie nového zamestnanca na zberný dvor, resp. na správu obecného majetku, alebo to budeme 
riešiť formou dohôd. Pribudlo nám veľa strojov a techniky, veď len táto oblasť bude potrebovať zamestnanca, ktorý sa 
bude venovať len strojom a technike. 

Ako konštatujem v každej správe, v kultúrno-spoločenskom a športovom živote je naša obec a zložky v nej 
pôsobiace veľmi aktívna, koná sa tu veľa akcii a občan si má naozaj z čoho vyberať.  Za sebou máme peknú akciu 
v kultúrnom dome pre našich seniorov pri príležitosti mesiaca október, ktorý je venovaný úcte k starším, ktorú pripravila 
sociálna komisia a taktiež benefičný koncert NF Naša Martinka s názvom „Pomáhame ďalej“, kde výťažok z tohto 
podujatia bol venovaný rodine postihnutej životnou tragédiou. Suma výťažku z tohto koncertu - viac ako 2200 € svedčí 
o tom, že v našej obci žijú ľudia s dobrým srdcom, ktorým nie je ľahostajný osud našich spoluobčanov, za čo im patrí 
naša úcta a vďaka. 

Blíži sa nám koniec roka, čas hodnotenia a plánov na najbližšie obdobie a preto určite budeme pokračovať 
v prácach v zmysle schváleného rozpočtu a plnení úloh prijatých obecným zastupiteľstvom tak, aby sme svojou 
činnosťou prispeli k rozvoju našej obce. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 63/2019 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 5/ Návrh na schválenie textu kroniky za rok 2018 
Návrh na schválenie textu kroniky predložila Mgr.Božena Zigová – kronikárka obce. Ako je zvykom tento návrh 
predkladá starostovi a členom obecnej rady (OR) na zasadnutí OR, kde je viac priestoru na počúvanie a prípadnú 
úpravu textov. Mgr.Zigová, kronikárka obce v krátkosti informovala prítomných o hlavných udalostiach za rok 2018, ktoré 
budú predmetom zápisu do kroniky obce. Starosta obce poďakoval kronikárke obce za svedomitú prácu pri písaní 
obecnej kroniky. OR odporúča OZ  schválenie textu kroniky. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.64/2019 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 6/ Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2019 
Starosta obce predložil rozbor hospodárenia obce k 30.9.2019 s tým, že obec dosiahla kladné hospodárenie a obec 
zatiaľ hospodári s prebytkom. Rozbor hospodárenia a nízke plnenie príjmov a výdavkov sú spôsobené nezačatím 
realizáciou projektu rekonštrukcie MŠ a OÚ. Treba ale pripomenúť, že čerpanie rozpočtu na investičné akcie je hlavne 
v druhom polroku 2019 (hasičská zbrojnica, stroje na zberný dvor – spoluúčasť obce a iné), aj napriek tomu pri pohľade 
na čerpanie rozpočtu k 30.9.2019 starosta tvrdí, že obec bude za celý rok určite hospodáriť s prebytkom. 
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K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.65/2019 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 7/ Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2019 – rozpočtové opatrenia 
Starosta prezentoval rozpočtové opatrenia č.13-15/2019 týkajúce sa drobných úprav rozpočtu bez vplyvu na jeho 
celkový výsledok. Rozpočtové opatrenia sú prílohou zápisnice. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 66/2019 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :   Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
Starosta následne prezentoval rozpočtové opatrenia  č. VII/2019 a VIII/2019, ktoré sa týkajú presunu rozpočtových 
prostriedkov v zmysle schváleného rozpočtu (dofinancovanie zberného dvora) a zvýšenie výdavkov pri dosiahnutí 
vyšších príjmov (účelové určené dotácie). Rozpočtové opatrenia sú prílohou zápisnice. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 67/2019 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :   Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 8/ Návrh na úpravu výšky príspevku pri narodenie dieťaťa od 1.1.2020 
Starosta navrhol upraviť výšku príspevku pri narodení dieťaťa s trvalým pobytom rodičov v našej obci na 200 €/dieťa 
(doteraz to bolo 100 €/dieťa) s účinnosťou od 1.1.2020. Dôvod na takúto úpravu je aj ten, že pri návrhu poplatkov za 
odpad navrhuje zrušiť zľavu z poplatku za dieťa do 6 rokov, ktoré sme poskytovali doteraz vo výške 3,30€. 
Pri hlasovaní k tomuto bodu bol proti Ing. Rasťo Kretík, ale nie proti sume, ale aby príspevok dostala aj matka, ktorá má 
sama trvalý pobyt v obci. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 68/2019 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  7 Proti :  1 Ing.Kretik Zdržal sa : 1 Ing.Ďurkech 

 
 
K bodu 9/ Návrh na úpravu miestnych daní od 1.1.2020 
Starosta predniesol návrh na úpravu miestnych daní v pôsobnosti obce formou VZN a to s účinnosťou od 1.1.2020. 
Pôvodné VZN č.4/2008 sa zruší prijatím dvoch nových  samostatných VZN o miestnych daniach, ako i novom VZN 
o poplatkoch za komunálny a drobný stavebný odpad, aby sa v prípade potreby mohli samostatne meniť. Tieto nové 
návrhy VZN  bude potrebné najneskôr 27.11.2019 (15 dní pred schválením) zverejniť v obci obvyklým spôsobom na 
pripomienkovanie, aby sa na ďalšom rokovaní OZ – 12.12.2019 mohli schváliť, následne na 15 dní zverejniť a až tak 
môže byť od 1.1.2020 účinné a platné. Poslanci súhlasia s predloženým návrhom na úpravu miestnych daní. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.69/2019 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 10/ Návrh na úpravu poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady od 1.1.2020  
Starosta informoval  aj o  návrhu na úpravu poplatkov za komunálny a drobný stavebný odpad, ktorý sa  riešil aj  na 
pracovnej porade dňa 5.11.2019 a tiež na komisií pre financie a majetok dňa 12.11.2019. Z predložených materiálov 
vyplýva, že  za odpad od občanov (vývoz smetných nádob) v zmysle platných zmlúv obec za rok 2020 zaplatí približne 
57 tis.€, čo pri prepočte vychádza 35,27 € na obyvateľa za rok! Poslanci po diskusií a vzájomnej dohode navrhujú 
upraviť poplatok za odpad na  32 € /obyvateľ/rok. Zároveň sa upravujú zľavy poskytnuté obcou vo výške 50% pre 
občanov ZŤP, občanov v hmotnej núdzi a študentov a pracujúcich dlhodobo mimo obce a tiež sa upravujú zľavy za 
separáciu odpadu (počet odovzdaných vriec). Postup prijatia nového VZN je rovnaký ako VZN  o miestnych daniach 
s účinnosťou od 1.1.2020. 
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Diskusia : 
- Ing. Michal Ďurkech - navrhuje zmeniť intenzitu vývozov raz za 3 týždne, či by to bola zberová spoločnosť ochtná 

akceptovať a navrhuje informovať občanov o zmenách v odpadoch, 
- p.Urík - je to veľký nárast, prečo sa to nezvyšovalo už v minulosti, 
- p. Jantošová - dať do domácností letáky  s oboznámením o zmenách pri platení poplatku za odpady a urobiť verejné 

stretnutie OZ s občanmi v kultúrnom dome, 
- Ing.Kretik – dať možnosť občanom platiť odpad na splátky (napr.4x ročne), 
- Starosta – pri zvýšení poplatku za odpad, znížiť frekvenciu vývozov by občania mohli vnímať negatívne. Do budúcna 

je možnosť elektronickej evidencie smetných nádob a tiež zberová spoločnosť nemá problém upraviť harmonogram 
vývozov. V roku 2020 budeme viac pozornosti venovať evidencii a množstvu odpadov a môžeme zvážiť rôzne 
možnosti a systémy evidencie a zberu, ale jedno je isté poplatky za odpad budú rásť aj v ďalších rokoch. Obec 
nemala v minulosti dôvod na zvyšovanie poplatkov, nakoľko to približne vychádzalo a obec doplácala hlavne na zvoz 
a nakladanie so separovaným odpadom (vrecia). Pri sume 32 € a rôznych úľavách bude obec za odpad doplácať 
viac ako po minulé roky. K veľkým zmenám v cenách za odvoz a likvidáciu došlo hlavne v tomto roku (3x zvýšená 
cena od zberovej spoločnosti). 
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.70/2019 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za :  8 Proti :  0 Zdržal sa :  1    p.Urík 

 
 
K bodu 11/ Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 

 Mgr.Mária Ištóková doniesla na zasadnutie OZ žiadosť o zrušenie zmluvy o nájme pálenice k. 1.1.2020, nakoľko 
tento rok nebolo ovocia na kvas a tiež zo zdravotných dôvodov už nemôžu vykonávať túto činnosť. Tiež spomenula 
aj históriu pálenice a pálenia. Spomenula, tiež problémy počas prevádzkovania pálenice ale vždy mali na všetko 
potrebné povolenia, riadne si plnili svoje povinnosti. Starosta ako aj poslanci OZ jej poďakovali za túto činnosť, lebo 
meno plevnickej pálenice, ktoré vybudovali je známe a uznávané v blízkom i širokom okolí. 
 

 Mgr.Ištoková tiež v diskusii predniesla nasledovné pripomienky : 
- už pred 2 rokmi žiadala o riešenie stavu s pitnou vodou na Doline, 
- autobus, ktorý chodí na Dolinu po 6. vyuč.hodine (o 13,00 hod) - deti nestíhajú a musia chodiť pre ne autami,  
- spomenula zlý telefónny signál mobilných operátorov na Doline, 
- problém odvedenia dažďových vôd na začiatku protipožiarnej cesty a neudržiavaný rigol nad ich rodinným 

domom 
- Starosta- odchod autobusov sme riešili s p. Gaňovou z SAD Žilina a riaditeľkou ZŠ kde je dohoda že deti budú 

púšťať o 5 min skôr. Autobus je naviazaný na ostatné spoje v Bytči, následne na ZŠ v Predmieri, deti z Rašova 
a pod. nakoľko cez nás prechádza ako cez poslednú obec a smeruje do Považskej Bystrice. 

 

 Starosta obce informoval o projektoch, ktoré prebiehajú a ktoré sa pripravujú nasledovne : 
- požiarna zbrojnica – dokončenie 
- protipovodňové opatrenia (tento rok - Nádevsie, Dráhy, pri pálenici, budúci rok pri žel stanici) 
- oprava sociálnych priestorov šatní TJ (dotácia z ÚV SR) 
- oprava oplotenia miestneho cintorína (dotácia z MF SR) 
- chodníky v obci – časť Podhorie (projektová dokumentácia) 
- amfiteáter v športovom areáli (projektová dokumentácia) 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.71/2019 
- Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta prečítal žiadosť od občanov o opravu miestnej komunikácie ,,Záhrady“  pred ich RD (223,523,524,525,583) 
- M. Kušnier- bola tam už aj v minulosti stavebná komisia a cesta nie je až v takom zlom stave 
- Obecný úrad pripraví písomnú odpoveď na uvedený list. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.72/2019 
- Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 



6 

 

 

 Starosta prečítal aj list od p. Jozefa Tamášiho, bytom Plevník-Drienové 171 ohľadom hrozby záplav rodinných 
domov. Obecný úrad pripraví písomnú odpoveď na uvedený list. 
Diskusia : 
- Ing. Ďurkech – tak ako na Podhorí aj v tejto časti obce majú občania odvodnené dažďové vody zo striech do 

cestného rigolu, ktorý nie je stavaný na takéto množstvo vody a podľa zákona každý si má likvidovať dažďové 
vody na svojom pozemku. Najhoršia situácia je pri rod. dome č. 163, kde je tento rigol úplne nevyhovujúci. 

- Ing.Dodek – bol som to pozrieť a mám aj foto, väčšina občanov má zvody zo striech vedené do tohto rigolu. 
- p.Kušnier – v minulosti aj stavebná komisia vykonala obhliadku týchto rigolov, rigoly sú určené pre cestu nie pre 

strechy rodinných domov 
- Starosta – o uvedenej situácií vieme, kontaktovali sme správcu cesty III.triedy vedúcu cez obec (SC TSK) so 

žiadosťou o úpravu cestných rigolov v obci. Obec tiež začala v tomto roku realizovať protipovodňové opatrenia 
v rôznych lokalitách obce na zmiernenie dopadov lokálnych povodní, problémom ale zostávajú vyústenia zvodov 
zo striech rodinných domov, lebo cestný rigol je preto cestný lebo má slúžiť na odvedenie dažďovej vody z cesty 
a nie zo striech viacerých rodinných domov. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.73/2019 
- Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta informoval o písomnej sťažnosti zo ZŠ a tiež sťažnosti p. Simony Kremeňovej na psov Antona Kucharíka, 
ktorí už dlho ohrozujú deti aj občanov v obci. 
- Starosta predvolá p.Kuchríka na OÚ a upozorní ho na dodržiavanie VZN o držaní psov. 

 
K bodu 12/ Diskusia 
- Ing. Ďurkech – sociálne zariadenia v základnej škole sú v dosť zlom stave, kto to má v kompetencii, bolo by vhodné 

naplánovať ich rekonštrukciu, 
- Bc. Smatana – navrhuje pripraviť lyžiarsky vlek na zimnú sezónu, 
- Ing. Kretík- urobme brigádu na vleku, 
- Starosta zabezpečí potrebnú revíziu elektroinštalácie a vleku, 
- Ing. Ďurkech – navrhuje predvolať na komisiu pre školstvo, kultúru  a šport predsedu klubu slov. turistov - p. Jozefa  

Kucharíka ohľadom ďalšieho fungovania KST a tiež stavebná komisia by sa mala pozrieť na oplotenie pri novostavbe 
rod. domu č. 292 – priestor na odkladanie smetných nádob, 

- p. Urík – čo sa týka tých cestných rigolov, či by nebola varianta, dať tam po celej dĺžke odvodňovaciu rúru, ako pre 
kanalizáciu  

 
 
   
K bodu 13/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za účasť a aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
Starosta obce:   Miroslav Kremeň              ........................................ 

 

Overovatelia :                  Soňa Jantošová                ......................................... 

 

                                          Milan Kušnier        .........................................  

   

Zapísala:   Alena Francová           .........................................  


